

波浪電鍍層架每片網層可荷重 70KG。

結構穩固，不易搖晃，

承重力比一般木製、塑膠架更有力。

組裝方式採用插管的連接方式，無需使用工具，組裝起來更加容易。輕鬆分類收納雜亂物品。

適用於各種場所，是您生活收納的好幫手！

Adjustable Storage Shelving Unit 70KG Per Shelf

Well-structured, uneasy to shake.

Loading capacity of shelf is more durable than wood or plastic one.

Cannula methods is used. No tool is needed. Simple and easy.

Classify and store miscellaneous collection of goods.

A good helper for organizing goods everywhere in your daily life.

SGS 認證，每片網層荷重 70KG

Dual Certifications by SGS.

70KG Per Shelf

1.拆裝容易·無須工具

Easy to disassemble and assemble

No tool is needed

2.層架高度·自由調整

Adjustable shelves

Free to change the height

3.電鍍設計·不易氧化

Surface plating

Uneasy to be oxidized

4.地板不平·腳墊可調

Uneven floor is not a problem

Ottoman is adjustable

電鍍處理

多重鍍鎳+鍍鉻表面處理，表面光滑明亮，不易生銹氧化，使用期限長。

Electroplating process:

Multilayer nickel plating and surface chromate plating make surface bright, and uneasy to be oxidized which prolong the life span.

鋼條數量

直式鋼條數量 5 條，較一般市售 4 條多一條，耐重密度更高、更穩固。

Quantity of steel bars:

5 steel bars instead of 4 which are usually sold are much higher and more secure when it comes to weight resistance.

墊圈材質

腳墊接環使用鋼質墊片,長期使用也不變形崩壞,較塑膠墊圈更耐用,使用期限長。

The material of washer:

The steel-made washer has longer durability and life span than plastic-made.